
Vragen CDA over doorstroom vrachtverkeer richting België 
 
Hoe zit het met de bevindingen van de doorstroom van verkeer en in het bijzonder vrachtverkeer 
van en naar Bocholt? 
Is er al nagedacht over de situatie  ter hoogte van de kruising Bocholterweg / Diesterbaan, om het 
verkeer door te sturen over de Diesterbaan.? Bijvoorbeeld door de kruising te reconstrueren met 
een "bocht” voor het doorgaande verkeer over de Diesterbaan. 
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